



## Veto pure spot on Kitten

100% natural spot on solution for kittens from 12 weeks of age. Repels fleas, ticks and mosquitoes. One application protects your pet during 1 month. One box contains 3 vials with 0,4ml of solution. Active ingredients: margosa extract.

**Direction for use:** Break the snap-off top of the spot-on pipette along the scored line. Apply the content on the skin between the shoulder blades of the animal. This application must be repeated every 4 weeks. Carefully use this product on animals with white coat, as the product can bring a transitory coloring of the fur on the spot's application area. Do not use when animal is ill or during convalescent period. Avoid contact with eyes and nose of the animal.

100% натуральные капли для котят с 12 недельного возраста. Отпугивают блох, клещей и комаров. Одна дозировка защищает животное от паразитов в течении 1 месяца. В упаковке 3 пипетки по 1 мл. Активные ингредиенты: экстракт маргозы.

**Указания к применению:** Отломать верх пипетки и нанести содержимое пипетки на холку. Повторить через 4 недели. Одна пипетка предназначена для одной аппликации на 4 недели. Осторожно использовать капли на животных с белой шерстью, так как шерсть может слегка окраситься в месте нанесения препарата. Не использовать на больных и выздоравливающих животных. Избегать попадания в глаза и нос животного.

Item No	Content Содержание	Tray / кол-во в упаковке Carton / кол-во в ящике	Shelf Life Срок годности	EAN / Штрихкод	Languages / Языки на упаковке
15615	3 vials / пипеток	6 / 72	36 months / 36 мес.	8711231156153	FR



## Veto pure spot on Cat

100% natural spot on solution for kittens from 12 weeks of age. Repels fleas, ticks and mosquitoes. One application protects your pet during 1 month. One box contains 3 vials with 1ml of solution. Active ingredients: margosa extract, pyrethrum extract.

**Direction for use:** Break the snap-off top of the spot-on pipette along the scored line. Apply the content on the skin between the shoulder blades of the animal. This application must be repeated every 4 weeks. Carefully use this product on animals with white coat, as the product can bring a transitory coloring of the fur on the spot's application area. Do not use when animal is ill or during convalescent period. Avoid contact with eyes and nose of the animal.

100% натуральные капли для кошек с 12 недельного возраста. Отпугивают блох, клещей и комаров. Одна дозировка защищает животное от паразитов в течении 1 месяца. В упаковке 3 пипетки по 0,4 мл. Активные ингредиенты: экстракт маргозы, экстракт пиретрума.

**Указания к применению:** Отломать верх пипетки и нанести содержимое пипетки на холку. Повторить через 4 недели. Одна пипетка предназначена для одной аппликации на 4 недели. Осторожно использовать капли на животных с белой шерстью, так как шерсть может слегка окраситься в месте нанесения препарата. Не использовать на больных и выздоравливающих животных. Избегать попадания в глаза и нос животного.

Item No	Content Содержание	Tray / кол-во в упаковке Carton / кол-во в ящике	Shelf Life Срок годности	EAN / Штрихкод	Languages / Языки на упаковке
15616	3 vials / пипеток	6 / 72	36 months / 36 мес.	8711231156160	FR